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ОБЩИНСКИ СЪВЕТ  БРУСАРЦИ 
3680 гр.БРУСАРЦИ, ул.„Георги Димитров“ № 85,  тел. 09783 / 22-11, факс. 09783 / 29-11, 

 www.brusartsi.com, e-mail: brusartsi_adm@abv.bg 
Препис извлечение! 

 

П Р О Т О К О Л  
№ 36      

 
Днес, 28.02.2022г. от 14:30ч. в залата на НЧ „Просвета 1891“- гр. Брусарци се проведе 

редовно заседание на Общински съвет Брусарци. Заседанието е проведено при спазване на 
всички разпоредени противоепидемични мерки във връзка с ограничаване разпространението 
на COVID-19 със заповеди на Министъра на здравеопазването, както и хигиенно-санитарни 
изисквания и предписания на здравните органи. 

 
В работата на заседанието взеха участие 11 общински съветници. 

Присъстваха: 
1. Александър Недков Борисов  
2. Анета Илиева Петкова 
3. Вельо Цветанов Велев  
4. Веса Петрова Цанкова 
5. Димитър Маринов Митов  
6. Йордан Владиславов Йорданов  
7. Катя Крумова Додева 
8. Кирчо Николов Кирилов 
9. Кремена Цветанова Томова 
10. Мая Стоянова Цветанова 
11. Цветелина Борисова Николова  

 
В заседанието взеха участие:  
Наташа Михайлова Младенова – Кмет на Община Брусарци 
Петър Цветков Димитров – Зам.-кмет на Община Брусарци 
Росен Горанов Русинов – Секретар на Община Брусарци 
Николай Малинов Никитов – Кметски наместник на с.Княжева махала 
Огнян Иринов Йорданов – Кмет на с. Василовци 
Владимир Асенов Владов – Кмет на с. Крива бара 
Катя Крумова Додева – Председател на Общински съвет Брусарци 
Десислава Чавдарова Кирилова – Младши експерт «ОС,ПСД и К» 
Ирена Огнянова Иванова – Главен експерт «Екология и земеделие» 
 

КАТЯ КРУМОВА ДОДЕВА-ПРЕДСЕДАТЕЛ НА ОБЩИНСКИ СЪВЕТ:  Уважаеми дами и 
господа, в залата има кворум, откривам днешното редовно заседание на ОбС Брусарци. 
Присъстват вскички общински съветници 

Имате ли предложения за изменение или допълнение към така предложеният ви дневен 
ред?  

Няма постъпили предложения за изменение и допълнение на проекта за дневен ред. 
 
Дневният ред се подложи на гласуване и се прие при следния вот:  
Гласували дневния ред: 
От общ брой съветници – 11, присъствали - 11.  
Гласували : “за” –  11, “против” – 0, “въздържал се” -  0 ; 
Приема се 

 
Заседанието се проведе при следния  

ДНЕВЕН РЕД: 
1. Докладна записка от Наташа Михайлова Младенова – Кмет Община Брусарци относно: 
Допълване на Годишната Програма за управление и разпореждане с имоти – общинска 
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собственост за 2022 г. и откриване на  процедура за продажба на имот общинска 
собственост – свободен незастроен терен, описан в АЧОС № 2873/21.01.2022 г., 
съставляващ урегулиран поземлен имот /УПИ/ V /пет/, ПИ -983 – общ. в квартал 41, ул. 
„Александър Стамболийски“ №7, по действащия план  на с. Василовци, община Брусарци 
с площ 5860 кв. м.  

Докладва: Десислава Чавдарова Кирилова – Младши експерт «ОС,ПСД и К» 
 

2. Докладна записка от Наташа Михайлова Младенова – Кмет Община Брусарци 
относно: Приемане на Годишен план за паша, съгласие за предоставяне на мери, пасища и 
ливади за общо и индивидуално ползване и правила за ползването им през 2021 г. 

Докладва: Ирена Огнянова Иванова – Главен експерт «Екология и земеделие» 
 

3. Докладна записка от Наташа Михайлова Младенова – Кмет Община Брусарци относно:  
Отчет за изпълнение на Програма за управление на Община Брусарци за периода от 
01.01.2021г. до 31.12.2021г. 

Докладва: Наташа Михайлова Младенова – Кмет Община Брусарци 
 
4. Докладна записка от Наташа Михайлова Младенова – Кмет Община Брусарци относно: 
Приемане на  Отчет за изпълнение на годишната програма за управление и разпореждане 
с имоти общинска собственост, за състоянието на общинската собственост в Община 
Брусарци и  резултатите от нейното управление за  2021 г.  

Докладва: Десислава Чавдарова Кирилова – Младши експерт «ОС,ПСД и К» 
 

5. ПИТАНИЯ  
 
По първа точка:  
Допълване на Годишната Програма за управление и разпореждане с имоти – общинска 
собственост за 2022 г. и откриване на  процедура за продажба на имот общинска 
собственост – свободен незастроен терен, описан в АЧОС № 2873/21.01.2022 г., 
съставляващ урегулиран поземлен имот /УПИ/ V /пет/, ПИ -983 – общ. в квартал 41, ул. 
„Александър Стамболийски“ №7, по действащия план  на с. Василовци, община Брусарци 
с площ 5860 кв. м.  
 
Взеха отношение: Александър Борисов, Димитър Митов, Наташа Михайлова, Вельо Велев 
 
Становище на комисиите: Няма постъпили предложения за промяна на проекта за решение. 
Допускат точката в дневния ред на заседанието на ОбС.  
 
Общинският съвет прие: 

РЕШЕНИЕ № 198 
 

На основание чл.21, ал.1, т.8 и ал.2 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация /ЗМСМА/, чл. 8, ал. 9 от Закона за общинската собственост /ЗОС/ и  по реда на  
чл.35, ал.1 от ЗОС,  Общински съвет  гр.Брусарци 

 
Р Е Ш И : 

 
         1. Допълва Годишната Програма за управление и разпореждане с имоти – общинска 
собственост за 2022г., приета с Решение № 194 от Протокол № 35 от 31.01.2022г. на ОбС гр. 
Брусарци, както следва : 
   В раздел І. "ПРОГНОЗА ЗА ОЧАКВАНИТЕ ПРИХОДИ И НЕОБХОДИМИТЕ РАЗХОДИ, 
СВЪРЗАНИ С ПРИДОБИВАНЕТО, УПРАВЛЕНИЕТО И РАЗПОРЕЖДАНЕТО С ИМОТИ – 
ОБЩИНСКА СОБСТВЕНОСТ" се създава нова точка 1.  Приходи от продажба на имот, 
общинска собственост -– незастроен терен, описан в АЧОС №2873/21.01.2022г., съставляващ 
урегулиран поземлен имот /УПИ/ V /пет/ – общ. в квартал 41, ул. „Александър Стамболийски“ 
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№7, ПИ №983 по действащия план  на с. Василовци, община Брусарци с площ 5860 кв. м. - 19 
150,00  лв.   

 
         2. Открива процедура за продажба чрез публичен търг с явно наддаване на имот общинска 
собственост - незастроен терен, описан в АЧОС №2873/21.01.2022 г., съставляващ урегулиран 
поземлен имот /УПИ/ V /пет/ – общ. в квартал 41, ул. „Александър Стамболийски“ №7, ПИ 
№983 по действащия план  на с. Василовци, община Брусарци с площ 5860 кв. м.  
         3. Определя начална тръжна цена за продажба на имота, описан в т. 2, на 19 150,00 
(деветнадесет хиляди сто и петдесет) лева, без ДДС, колкото е пазарната оценка на имота. 
         4. Определя размер  на депозита – 10% /десет процента/ от началната тръжна цена, 
определена в т.2. 
         5. Определя стъпката за наддаване на публичния търг с явно наддаване на 10% /десет 
процента/ от началната тръжна цена. 
         6. Възлага на Кмета на общината да приведе в изпълнение процедура за продажба чрез 
публичен търг с явно наддаване. 

 
Гласували: 
ПОИМЕННО ГЛАСУВАНЕ: 
 Поименно гласуване 
1. Александър Недков Борисов За 
2. Анета Илиева Петкова За 
3. Вельо Цветанов Велев За 
4. Веса Петрова Цанкова За 
5. Димитър Маринов Митов За 
6. Йордан Владиславов Йорданов За 
7. Катя Крумова Додева За 
8. Кирчо Николов Кирилов За 
9. Кремена Цветанова Томова За 
10. Мая Стоянова Цветанова За 
11. Цветелина Борисова Николова За 

Приема се 
 
По втора точка:  
Приемане на Годишен план за паша, съгласие за предоставяне на мери, пасища и ливади 
за общо и индивидуално ползване и правила за ползването им през 2021 г. 
 
Взеха отношение: Александър Борисов, Димитър Митов, Ирена Иванова, Наташа Михайлова, 
Йордан Йорданов 
 
Становище на комисиите: Няма постъпили предложения за промяна на проекта за решение. 
Допускат точката в дневния ред на заседанието на ОбС.  
 
Общинският съвет прие: 

РЕШЕНИЕ № 199 
 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 и ал. 2 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация, във връзка с чл. 37о, ал. 1, т. 1 и т. 2 и ал. 4, чл.37и, ал. 3 от Закона за 
собствеността и ползването на земеделските земи, чл. 98, ал. 4 от Правилника за прилагане 
закона за собствеността и ползване на земеделските земи, Глава III от Наредбата за 
стопанисване и управление на земите от Общинския поземлен фонд, Общински съвет Брусарци 

 
РЕШИ: 

 
I. ПРИЕМА Годишен план за паша на общинските мери, пасища и ливади през 2022 г. 
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II. ДАВА СЪГЛАСИЕ за предоставяне през 2022 г. на мери, пасища и ливади от 
Общинския поземлен фонд на Община Брусарци за индивидуално и общо ползване, както 
следва: 

1. Определя пасища, мери и ливади от ОПФ по землища с обща площ   6340.404 дка за 
индивидуално ползване в Приложение – 1, неразделна част от годишния план за паша – 2022 г. 

2. Определя пасища, мери и ливади от ОПФ по землища с обща площ 2925.851 дка за 
общо ползване от животновъдите на съответното населено място в Приложение – 2, неразделна 
част от годишния план за паша – 2022 г. 

3. Определя  цена на декар, както следва:  
3.1. Индивидуално ползване  - цената на декар е определена на  база средно годишно 

рентно плащане за землищата на територията на община Брусарци, съгласно доклад от 
26.01.2022 г. на  експертна комисия към ОД ”Земеделие” - Монтана,  за имоти с начин на 
трайно ползване: 

 - пасище, мера – 13.00 лв./дка 
 - ливада – 15.00 лв./дка. 
3.2. Имотите предназначени за общо ползване да се ползват безвъзмездно от 

животновъдите с пасищни селскостопански животни поотделно или в общоселски стада. 
           4. ОПРЕДЕЛЯ правилата за ползване на пасища, мери и ливади от Общинския поземлен 
фонд  Приложение – 3 неразделна част от годишния план за паша – 2022 г. 

  5. ОПРЕДЕЛЯ задълженията на Община Брусарци и на ползвателите за поддържането 
на мерите, пасищата и ливадите от Общинския поземлен фонд. ( Приложение 4) 

  6. Възлага на Кмета на Община Брусарци да извърши всички действия по изпълнение на 
настоящото решение. 
 
Гласували: 
ПОИМЕННО ГЛАСУВАНЕ: 
 Поименно гласуване 
1. Александър Недков Борисов За 
2. Анета Илиева Петкова За 
3. Вельо Цветанов Велев За 
4. Веса Петрова Цанкова За 
5. Димитър Маринов Митов За 
6. Йордан Владиславов Йорданов За 
7. Катя Крумова Додева За 
8. Кирчо Николов Кирилов За 
9. Кремена Цветанова Томова За 
10. Мая Стоянова Цветанова За 
11. Цветелина Борисова Николова За 

Приема се 
 
По трета точка:  
Отчет за изпълнение на Програма за управление на Община Брусарци за периода от 
01.01.2021г. до 31.12.2021г 
 
Взеха отношение: Наташа Михайлова, Димитър Митов, Йордан Йорданов, Вельо Велев, 
Александър Борисов, Ирена Иванова, Николай Никитов, Кирчо Кирилов 
 
Становище на комисиите: Няма постъпили предложения за промяна на проекта за решение. 
Допускат точката в дневния ред на заседанието на ОбС.  
 
Общинският съвет прие: 

РЕШЕНИЕ № 200 
 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 и във връзка с чл. 44, ал. 5 от ЗМСМА Общински 
съвет Брусарци 
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РЕШИ: 
 

Приема Отчет за изпълнението на Програмата за управление на Община Брусарци  за 
периода от 01.01.2021г. до 31.12.2021г. 

 
Гласували: 
От общ брой съветници – 11, присъствали - 11.  
Гласували : “за” –  11, “против” – 0, “въздържал се” -  0 ; 
Приема се 
 
По четвърта точка:  
Приемане на  Отчет за изпълнение на годишната програма за управление и разпореждане 
с имоти общинска собственост, за състоянието на общинската собственост в Община 
Брусарци и  резултатите от нейното управление за  2021 г.  
 
Взеха отношение: Димитър Митов, Вельо Велев, Ирена Иванова, Наташа Михайлова 
 
Становище на комисиите: Няма постъпили предложения за промяна на проекта за решение. 
Допускат точката в дневния ред на заседанието на ОбС.  
 
Общинският съвет прие: 

РЕШЕНИЕ № 201 
 

На основание чл.21, ал.1, т.24 от ЗМСМА,  във връзка с чл.4, ал.2 от Наредба за реда за 
придобиване, управление и  разпореждане с общинско имущество , ОбС  гр.Брусарци 

 
Р Е Ш И : 

 
         Приема Отчета за изпълнение на годишната програма за управление и разпореждане с 
имоти общинска собственост, за състоянието на общинската собственост в Община Брусарци и  
резултатите от нейното управление за  2021 г. 
 
Гласували: 
От общ брой съветници – 11, присъствали - 11.  
Гласували : “за” –  11, “против” – 0, “въздържал се” -  0 ; 
Приема се 
 
По пета точка: ПИТАНИЯ 
Постъпиха следните въпроси и предложения от общинските съветници и кметове: 

1. Александър Борисов: 1.1. Може ли останалите пари от снегопочистване да се 
използват за текущ ремонт на пътя? 
1.2. Ще се продължава ли асфалтирането до гарата? 
Наташа Михайлова и Петър Димитров отговориха на поставените питаня. 
 

2. Димитър Митов: От кога започва данъчната кампания? 
     Наташа Михайлова и Ангелина Борисова отговориха на поставеното питане. 
 
3. Владимир Владов: Кога ще започне асфалтирането на ул. „Георги Димитров“ в с. 

Крива бара?  
Наташа Михайлова и Петър Димитров отговориха на поставеното питане. 
 

4. Йордан Йорданов: Кой извършва строителен контрол по време на асфалтирането? 
Наташа Михайлова и Петър Димитров отговориха на поставеното питане. 
 

5. Димитър Митов: За малките населени места предвижда ли се нещо за улиците? 
Наташа Михайлова и Петър Димитров отговориха на поставеното питане. 
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6. Предложение от Вельо Велев и Александър Борисов: Да се предвиди в новия 
бюджет асфалтиране на улици в с. Василовци, а не направата на тротоари. 

 
 
След изчерпване на дневния ред председателят на Общински съвет Брусарци закри 
заседанието в 14:53ч. 
 
 
ПРОТОКОЛЧИК:          ПРЕДСЕДАТЕЛ: (ПП) 
           (Ангелина Борисова)                                                  (Катя Додева) 
 
Изготвил: 
А. Борисова  
Сътрудник Общински съвет 


